



## **Embassy of India**

### **Press Release**

India's 75<sup>th</sup> anniversary commemorations commenced in Kyrgyz Republic with the unveiling of an exhibition on "The Arts & Living of India" in Bishkek in March 2021.

2. Year 2021 is being observed as India-Kyrgyz Year of Cultural-Exchanges, agreed during Prime Minister Modiji's historic Kyrgyz visit.

3. A photo-exhibition on "The Arts & Living in India" was jointly-inaugurated at the prestigious Issyk-Kul State University today by Ambassador H.E. Mr Alok A Dimri and Rector, ISU, H.E. Mr. Imanbaev Askarbek.

4. An exposition of cultural-performances by Kyrgyz students was also held on this occasion.

5. The Exhibition showcases India's rich-traditions in art, culture, architecture, fabrics and festivals besides modern urban landscapes.

Bishkek  
Kyrgyz Republic

19<sup>th</sup> May 2021



## Посольство Индии

### Пресс релиз

Празднование 75-й годовщины независимости Индии началось в Кыргызской Республике с выставки «Искусство и жизнь в Индии», которая открылась в Бишкеке в марте 2021 года.

2. 2021 год является Годом культурного обмена между Индией и Кыргызстаном, провозглашение которого было согласовано во время исторического визита Премьер-министра Е. П. г-на Моди в Кыргызстан.

3. Фотовыставка «Искусство и жизнь в Индии» была также открыта сегодня Послом Е. П. г-ном Алоком А. Димри совместно с Ректором Е.П. г-ном Иманбаевым Аскарбеком в пользующемся авторитетом Иссык-Кульском государственном университете.

4. По этому случаю также были представлены культурные номера в исполнении кыргызских студентов.

5. На выставке представлены богатые традиции Индии в искусстве, культуре, архитектуре, ткачестве и фестивалях, а также современные городские пейзажи.

г. Бишкек  
Кыргызская Республика

19 мая 2021 г.